
REPUBLIC OF BELARUS

Phone: +375 17 215 4270
 Fax: +375 17 215 4276
 Email: ais@ban.by
 AFS: UMMDYOYX

Ministry of transport and
 communications
 Department of civil aviation
 BELAERONAVIGATSIA State-
 Owned Enterprise
 19, Korotkevicha St., Minsk
 220039
 Republic of Belarus

AIC: 003 2021/A
 Effective Date: 04-Nov-2021
 Publication Date: 04-Nov-2021
 Publishing Organisation:
 BELAERONAVIGATSIA SOE

AERONAUTICAL INFORMATION CIRCULAR
ЦИРКУЛЯР АЭРОНАВИГАЦИОННОЙ ИНФОРМАЦИИ

This Circular contains information that the membership of the Republic of Belarus in the EUROCONTROL European AIS Database (EAD) is suspended
В настоящем Циркуляре содержится информация о том, что приостанавливается членство Республики Беларусь в EUROCONTROL European AIS Database (EAD)

- | | |
|---|---|
| <p>1. Membership of the Republic of Belarus in the EUROCONTROL European AIS Database (EAD) as an aeronautical data provider is suspended from 15 November 2021.</p> <p>2. AIP of the Republic of Belarus and AIP VFR of the Republic of Belarus, including Amendments (AMDT), Supplements (SUP), Air Navigation Information Circulars (AIC), NOTAM and SNOWTAM will be available only to those users who have completed the corresponding Application Form.</p> <p>2.1. Paid subscription:
 URL:http://www.ban.by/en/aeronautical-information-aip/subscription-for-eaip-belarus/paid
 URL:http://www.ban.by/en/aeronautical-information-aip/subscription-for-eaip-belarus/paid-eaip-vfr</p> <p>2.2. Services (AIS):
 URL:http://www.ban.by/en/aeronautical-information-aip/subscription-for-eaip-belarus/free
 URL:http://www.ban.by/en/aeronautical-information-aip/subscription-for-eaip-belarus/free-eaip-vfr</p> <p>3. Aeronautical information published in the Republic of Belarus is available for review on the website of the "BELAERONAVIGATSIA" SOE by the link:
 URL:http://www.ban.by/en/aeronautical-information-aip/amdt</p> <p>4. Contact addresses for consultation of aeronautical information provision:</p> <p>4.1. Aeronautical Information Division:
 Email:ais@ban.by</p> <p>4.2. NOTAM Office:
 Email:notam@ban.by
 AFS:UMMDYOYX</p> | <p>1. С 15 ноября 2021 г. приостанавливается членство Республики Беларусь в EUROCONTROL European AIS Database (EAD) как поставщика аэронавигационных данных.</p> <p>2. AIP Республики Беларусь и AIP VFR Республики Беларусь, включая поправки (AMDT), дополнения (SUP), циркуляры аэронавигационной информации (AIC), NOTAM и SNOWTAM будут доступны пользователям, оформившим соответствующую Заявку.</p> <p>2.1. Платная подписка:</p> <p>2.2. Бесплатная подписка для государственных служб аэронавигационной информации (САИ):</p> <p>3. Аэронавигационная информация, публикуемая в Республике Беларусь, для ознакомления доступна на веб-сайте государственного предприятия «БЕЛАЭРОНАВИГАЦИЯ» по ссылке:</p> <p>4. Для консультации по вопросам обеспечения аэронавигационной информацией обращаться:</p> <p>4.1. Отдел аэронавигационной информации:</p> <p>4.2. Группа НОТАМ:</p> |
|---|---|
-

THIS PAGE INTENTIONALLY LEFT BLANK
